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Geacht College,

Hierbij enkele schriftelijke vragen van de fractie van D66. Ze betreffen het opheffen van de 
geheimhouding van documenten o.a. in het kader van het stoplichtenmodel voor de 
woningbouw in onze gemeente.

Zoals bekend is bij de bespreking van dit voorstel in de raad op uw verzoek geheimhouding 
opgelegd op diverse brieven en documenten die in dat kader door belanghebbenden aan het 
college zijn gestuurd. Een aantal van deze brieven en documenten zijn echter door de 
(vertegenwoordigers van-) opstellers  en/of indieners openbaar gemaakt en ook onder 
andere uitgedeeld aan raadsleden, vertegenwoordigers van de media en dergelijke. 

Zoals ook bekend is na de raadsvergadering een discussie ontstaan over de reikwijdte van de 
opgelegde geheimhouding. Deze bleek aanzienlijk verder te reiken dan menigeen op grond 
van normale rechtsbeleving aannam. 

1) Kunt u aangeven wat voor u de  criteria en argumenten zijn om deze door de indieners zelf 
openbaar verklaarde en/of gemaakte documenten nog steeds onder de geheimhouding te 
laten vallen?
2) Indien u hiervoor geen redelijke criteria en argumenten heeft:  Stelt u aan de raad voor de 
geheimhouding van deze documenten op te heffen?

De afgelopen jaren zijn diverse malen stukken geheim verklaard.
1) Kunt u de raad een overzicht sturen van alle stukken die de afgelopen jaren geheim 
verklaard zijn?
2) Kunt u hierbij ook aangeven van welke stukken de geheimhouding haar zin heeft verloren?
3) Is het een idee om voortaan bijvoorbeeld eens per jaar de continuering van geheim 
verklaarde stukken in een  raadsvergadering te agenderen?
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